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De som møtte: Kåre P. Ramushaugen, Erling Brekke, Irene Hagen, Terje Normann, Jan 

Sauthon, Ole P. Haugen, Thorbjørn Erntzen, Joar Tolpinrud 

 

Sak 25/17: Referat fra 03.03.17. 

 Referatet godkjennes uten merknader. 

Sak 26/17: Faktura mal. Adr.  

 Er: www.excelguru.no/ (mal for faturering). Dette er nettadressen til en mal for 

fakturering 

Sak 27/17: Masterplan laget av Torbjørn Erntzen.  

 Oversikt over styret og ansvar der Torbjørn la fram en oversikt/masterplan. Alle 

aktivitetene og dugnadene bør tidlig legges inn på månedsoversikt for året slik at alle 

har en oversikt. Denne kan revideres i etterkant av aktiviteten/dugnaden. Dette kan 

legges inn i kalenderen på nettsida vår. 

 Standplasslederne må kurses/drilles slik de de har den nødvendige kompetansen. 

 Sikkerhetsmerket i grava må oppdateres. Standplasslederne må respektere dette skiltet 

og den betydning merket har (skyting forbudt). Erling vil lage dette, og Ole P. vil 

lakkere og male det. 

Sak 28/17: Rådyrjakt, regler.  

 Vi har diskutert dette, og Ole P. vil sende ut regler for rådyrjakt der vi leser dette 

grundig. 

Sak 29/17: Oe P. svarer Jørgen Flesvik på hans brev til Nes JFF med at styret har laget regler 

for rådyrjakt. Disse reglene blir lagt ut på hjemmesida vår under «Jakt» 

Sak 30/17: Opptelling av stemmer på Årsmøtet.  

 Helge Runar Bråten har kommet med kritikk av måten opptellingen av stemmer på 

årsmøtet. Han  mener blanke stemmer må også komme med   i referatet. Styret sier seg 

enig i dette. 

Sak 31/17: Torbjørn la fram for hvordan jaktrapport kan innrapporteres, viltrapport.no 

Sak 32/17: Vipps fungerer, men det er ikke oppe og går for alle grupper/aktiviteter. Tor 

arbeider videre med dette. 

Sak 33/17: Vi har 2 båter der en blir lagt ut «en nøkkel 100 båter». Ole P. vil legge ut info om 

dette. 

Sak 34/17: Jakt for jenter.  

 Jentene kan tidligst slippe til den 17.10, den samme dato som for gjestejegere. Styret 

overlater dette til kvinnekontakten vår, Irene Hagen. 
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Sak 35/17: Rovviltlaget starter med skyting 19.04.17 og hver onsdag fra denne dato. 

 

Sak 36/17: Brev fra Jørgen Flesvik.  

 Kan Nes JFF legge ut båter i Trytetjern? Styret er positiv til dette, men vi starter bare 

med en båt. Hvordan dette skal organiseres, er ikke helt klart ennå. Fiskegruppa 

utreder dette nærmere. 

Sak 37/17: Kurs for tillitsvalgte.  

 Mange i styret kunne seg tenke seg «styrekurs».  Ole P. kontakter A. Kirkemo for å 

høre om det skal arrangeres slike kurs på Jakt- og Fiskesenteret. Dersom mange 

melder sin interesse, sender vi puljer. Vi spanderer kurset. 

Sak38/17: Betaling i bommen ved Trytetjern,  

 Nes-Hedalen. Terje N skriver brev til styret i Nesbyen-Hedalen der vi ber om avtale 

for reduksjon av bomavgift, 01.09. til 23.12. i forbindelse med jakt. Vi bruker bare 

deler av veistrekningen, mest inn til Todelen. 

 

Ref. Terje Normann 


